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البيانات الشخصية�
Personal Data�
�
الاسم : راجي علي بابنجي


الجنسية : سعودي


العمر : 32 سنة


تاريخ الميلاد : 29/11/1404


جوال :   966503642860


تليفون : 96626834599


البريد الإلكتروني :  


� HYPERLINK "mailto:raji_ali_babnji@yahoo.com"��raji_ali_babnji@yahoo.com��
Name: Raji Ali Babonji


Nationality: Saudi Arabian


Age : 32 YO


Date of Birth : 1984 / 08 / 26


Mobile  : +966503642860


Telephone : +96626834599


:E-Mail


� HYPERLINK "mailto:raji_ali_babnji@yahoo.com"��raji_ali_babnji@yahoo.com��
�
المؤهلات الأكاديمية�
Academic Qualifications�
�
شهادة البكالوريوس في الأداب من جامعة الملك عبدالعزيز ,من كلية الاداب والعلوم الانسانية في تخصص اللغات الأوربية (لغة إنجليزية) بمعدل 3.22 من 5 وتقدير عام جيد 2012.


شهادة إتمام دبلوم قوى كهربائية من الكلية التقنية بجدة بتقدير جيد جدا بمعدل 3.92 من 5 عام 1425/1426


اتمام برنامج تشغيل محطات بخارية بتقدير عام ممتاز بمعدل 5 من 5 �
A bachelor of art degree from king Abdul-Aziz University, from the faculty of ARTS & HUMANITIS in the field of (English literature) GPA 3.22 out of 5 2012.


An associate degree in the field of (Electrical Technology), Major: (Electrical Power), GPA 3.92 out of 5 , 2005


Completed the steam power plant operation program with an overall excellence performance GPA 5 OF 5�
�
الخبرات و الدورات  �
Experiences & Courses�
�
ايكيا (مترجم) من 3/6/2015 حتى الان


الدفاع الجوي الملكي السعودي (مترجم) من 1/6/2014 وحتى 31/12/2014


شركة رابغ العربيه للمياه والكهرباء (مترجم) من 1/9/2012 الى 31/05/2014


الشركة السعودية للكهرباء(مترجم)من 14/9/2008 إلى 17/7/2012


مترجم في جامعة الملك عبدالعزيز بكلية الأرصاد والبيئة وزراعة المناطق الجافة من 1/4/1427 إلى 22/10/1428


حاصل على الشهادة الدولية للغة الانجليزية كلغة اجنبية (نظام النترنت/ نظام الورق) بمعدل (503/533)


مهارة عالية في إستخدام الحاسب الالي�
IKEA as a ( senior translator) from 3/6/2015 till now


Royal Saudi Air Force Defense as a (translator) from 01/06/2014 to 31/12/2014


Rabigh Arabian Water & Electricity Company as an (translator) from 1/9/2012 to 31/05/2014


Saudi electricity company as (translator) from 14/9/2008 until now


Translator in king Abdul-Aziz University The Faculty of Meteorology, Environment and Arid Land Agriculture from 1/4/1427 to 19/10/1428


Test of English as a foreign language (TOEFL) (internet based / paper based)test grade (503/533)


Excellent computer skills  �
�
�
�
�
الرغبة الأكيدة في العمل في القطاع الخاص شركات ومؤسسات�
Great desire to work in private sector including companies and Establishments�
�
 








